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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2022-10-14, Svea Hund, Tomelilla 

kommun. Kl. 09.00-11.45 

 

Deltagande: Hans-Olof Höglund, Tina Bergström-Darrell, Mats Arnoldsson, Kenneth 

Strömbeck, Sven Sassersson. Tomas Pålsson, Peter Bentzer,  

Deltagande vid Teams: Qaline Daybi 

Deltagande inbjuden: Charlotte Lindström, Naturcentrum 

Adjungerade: Therese Parodi 

Återbud: Stefan Borg, Ronny Hammar, Jonas Dahl, Karin Bergendal, Alice Nicolle, Anna-

Karin Åkesson 

Ej lämnat återbud: Anders Larsson, Stefan Borg, Karolin Allu 

 

 

1. Mötets öppnande 

Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Peter Bentzer med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående mötes protokoll 2022-08-18. 

Protokollet var justerat, genomgicks. Protokollet lades till handlingarna. 

 

5. Naturcentrum 

Charlotte Lindström presenterade naturvårdsarbetet inom Naturcentrum. 

Presentationen är utskickad separat till styrelsen, ersättare och adjungerad. 

 

6. Ekonomi 

Hans-Olof informerade att det finns 4.531.000 kr på kontot och av detta är 328.000 kr 

ett överskott från Leader, ÖVR har ett avtal med Simrishamns kommun angående 

ekonomi , någon ekonomiansvarig inom Samhällsplanerings enheten skulle ta över 

men ännu har inget hänt. 

Hans-Olof har och trycker på så att vår ekonomi blir hanterad, fakturering samt 

betalningar. 
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7. Nya medlemmar 

Inga ansökningar finns att behandla 

 

8. Remisser 

Inga remisser finns att besvara    

   

9. Samråd 

Inga samråd finns att besvara 

 

10. LOVA-gemensam samordnare. 

Therese redovisade pågående och kommande projekt inom LOVA och LONA. Totalt 

5,3 ha i olika stadier av planering för LOVA. Ytterligare några projekt som lämpar sig 

för LONA och det planerar Therese att söka. 

En del projekt kommer från Greppa Näringen. 

Det finns en våtmark på 0,3 ha i Verkån som inte går att ta som LOVA men känns 

ändå bra att åtgärda m t p mångfalden. 

Beslöts att ta kostnaden på ca 40.000 kr från överskottet av Leader. 

 

Therese och Hans-Olof har träffat ett gäng, Företag, Forskare och Kustråd som ville 

sälja in en åtgärdskatalysator som de hade tänkt att anställa genom bidrag och som 

skulle kunna stötta vattenråden med ekonomiska frågor. 

Beslöts att avvakta med ställningstagande gällande denna fråga tills vi vet mer. 

 

11. Leaderprojekt, Vantalängan 

Kenneth informerade att Leader beslutat att bifalla 1.550.000 kr till projektet 

Vantalängan. Pengarna skall gå till markarbete, byggnation, monter mm. Kontakt har 

tagit med skolor inom området (Brösarp och Högskolan i Ksd), Byalaget Brösarp, 

Scouterna i Brösarp samt Naturskyddsföreningen. I beviljandet så ingår att sökande 

dvs ÖVR skall stå för 30 %  (c 500.000 kr) i ideellt arbete och behövs kontakterna 

enligt ovan. Leader beslutet skall skickas till Jordbruksverket som beslutar om 

projektet får genomföras. Länsstyrelsen behöver också godkänna avsteg från 

strandskyddet. 

Beviljat projekt från Leader är utskickat till styrelsen. 

Beslöts att Kenneth kontaktar media så nyheten kommer ut och passar då också på att 

informera om att ÖVR fått medel för vattenvårdande åtgärder och att intresserade kan 

ta kontakt med ÖVR. 

 

12. Stadgar ÖVR 

Det har tidigare varit uppe att ÖVR behöver se över sina stadgar som är från 2011 

varför Kenneth föreslog att en arbetsgrupp behöver tillsattas för detta ändamål. 

Beslöts att Kenneth Strömbeck, Hans-Olof Höglund och Peter Bentzer fick uppdraget 

med översyn av stadgarna. Arbetsgruppen återkommer med förslag till styrelsen och 

sedan måste beslut om ändringar i stadgarna beslutas på årsstämman. 
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13. Bordlagda ärenden 

Det fanns inga bordlagda ärenden.   

  

14. Övrigt 

Peter Bentzer lyfte tanken att vattenrådet tillsammans med övriga vattenråd på 

Östersjökusten skulle kunna skriva ett öppet brev till regeringen i vilket vi efterlyser 

kraftfulla åtgärder på nationell nivå för att komma tillrätta med problemen med 

övergödning och bristfälligt reglerat fiske. Mycket av det vi gör inom vattenråden 

syftar till att förbättra situationen i Östersjön och regeringens saktfärdighet med agera 

mot exempelvis industrifiske av sill och skarpsill hotar vårt gemensamma mål att få 

tillbaka ett friskt Östersjö.  

Var och en funderar till nästa styrelsemöte. 

 

15. Nästa möte 

Beslöts att nästa möte i ÖVR blir fredagen den 25 november i Tomelilla mellan kl. 

09.00-12.00. 

 

16. Avslutning 

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

Hans-Olof Höglund    Peter Bentzer 

 

  

                          

 

 



 


